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Interpellation till Regionstyrelsens ordförande

Hur gick det med införande av landsbygdskliniker i Halland?

Socialdemokraterna lämnade in en motion om "Landsbygdsklinik i Hallands inland” till
Regionfullmäktige 2017 som efter positiva yttranden från driftsnämnderna fick bifall i
Regionfullmäktige 2018-02-16.

Motionen handlade om att genom nyttjande av ny teknik underlätta för vård på distans. Att
mer vård kan ske ute på vårdcentralerna genom till exempel videomöten med
specialistvården på våra sjukhus.

Motionärens ambition var att stärka den önskade utveckling på landsbygden och forma en
halländsk modell för en landsbygdsklinik som gör det mer attraktivt att arbeta på dessa
kliniker och underlättar rekrytering av läkare i framtiden och ger invånarna på landsbygden
tillgång till mer vård nära.

Motionens ATT-sats löd “påbörja en systematisk utveckling av vård på distans i Halland i ett
första steg pröva att starta landsbygdskliniker i Hylte kommun och Falkenbergs inland.”

Så frågan till Regionstyrelsens ordförande är:

- Hur går det med införandet av landsbygdskliniker i Halland?

- Hur ser tidsplanen ut?
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